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Classified as Business 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
   

Mødetidspunkt: 23.08.23 16:30 – 18:30 

Forplejning: kaffe, te, vand og frugt 

 

Referent: 

Skoleledelsen 

Mødeleder:                             Mødested: 

Formand                                 Mødelokale 1     

Afbud: Vithus. 

 

 

Punkt: Dagsorden: Mål: Referat: 

1. Meddelelser fra  

• Ledelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Formanden 

 

 

 

 

Orientering  God skolestart. Indledt med to trivselsdage; det har været rar opstart. I 

disse dage er ordensreglerne også blevet gennemgået. Bestyrelsen får et 

sæt med hjem til gennemgang, som kommer på kommende møde.  

Vi skal i gang med at affaldssortere.  

I den første uge inden børnenes ankomst, var vi på Vingsted, hvor vi 

havde en god dag fyldt med pædagogisk arbejde og social aktivitet. 

Skolen skal stille elever til rådighed for arbejde med børnenes nytårstale.  

Der skal nedsættes en kommunal arbejdsgruppe til at arbejde med 

børnesyn, med deltagelse af én fra BillundSkolens bestyrelse.  

Der er ansættelsessamtaler til skolechefstillingen. 

I MED-udvalget har vi haft besøg af Betina Høgh for at arbejde med trivsel. 

Pt. arbejder hun med interviews af medarbejdere efter plan aftalt i MED. 

Herefter deltager hun på MED-møder for tilbagemeldinger. 

 

Forældrerepræsentanterne har mødt henvendelser fra forældre og 

medarbejdere angående opsigelserne. Bestyrelsen er interesseret i at 

følge trivslen på skolen. Dette aftales nærmere mellem ledelse og 

forældrerepræsentanter. 

Beretning for 22/23 kommer på skrift fra formanden. 
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Classified as Business 

• Medarbejderrepræsentanter 

 

 

 

 

• Elevrådet 

                                                             20 min 

 

God dag i Vingsted. 

Det går fint i SFO. 

Der har lige været Playful Learning møde i SFO’en. 

Skolen havde besøg af ungerådet i går. 

 

Endnu ikke valgt. 

 

2. Bestyrelsen med på forældremøderne  

 

 

 

 

                                                             10 min 

Dialog Det er vigtigt at bestyrelsen kommer med den samme pakke overordnet. 

Ved henvendelser til bestyrelsen henvises til ledelse/personale etc. 

Forsøg med tilladelse til at 9. årgang må gå i byen ændres til tirsdag og 

torsdag, og fortsætter frem til uge 42 2023.  

Bestyrelsen vil gerne have input fra forældre i Engperlen. Dette har Anne 

lagt op til.  

 

3.  Fælles forældreeftermiddag med oplæg. 

Personalet har haft oplæg om det gode 

skole-hjem-samarbejde. Skal alle forældre 

have samme oplæg? 

Skole-hjem-samarbejde er fokusområde i år. 

 

 

                                                             15 min 

 

Drøftelse og beslutning Oplægget i Vingsted af Jens Andersen er blevet foreslået som oplæg til 

forældrene også. Spørgsmålet er, og vi skulle invitere Jens Andersen med 

forældre til et oplæg om det gode forældresamarbejde. Dette er et ønske 

fra personalegruppen. Der er opbakning fra bestyrelsen til en 

forældreeftermiddag/-aften. 

Kan det kobles op på noget der kan trække flest muligt til huse. Ideen 

tages med tilbage til koordinatorerne. 

  

4.   SFO i ferierne. Kan der arbejdes på 

lukkedage som i børnehaverne – eller?  

 

 

 

 

 

 

                                                             15 min 

 

Drøftelse og afklaring 

af næste step 

Heidi foreslår at holde lukket kr. himmelfart og grundlovsdag, hvor der kun 

har været 5-10 tilmeldte. Ligeledes foreslås uge 29, der i forvejen er 

lukkeuge i daginstitutionerne, og hvor der heller ikke er mange børn.  

Der er ikke lovstof ift. lukkedage, men det er en politisk beslutning. Det er 

ikke muligt at lave en lukkeuge her og nu, men der kan søges om det på 

det politiske niveau. Med kun én SFO i Billund by, er det svært at 

arrangere nødpasning.  

Hvad koster det at holde åbent/lukke? -Skolen undersøger. 

På næste møde aftales omkring et evt. skriv til politikerne. 
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Classified as Business 

5.  Budgetforslag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                             20 min 

 

Drøftelse. 

Aftale om proces for 

høringssvar 

 

Der er forslag i budget om fuld to-voksen på 0.-1. årgang. 

Vi har i dette skoleår prioriteret to-voksne på alle årgange.  

Hvis vi skal dække 0.-1. ind som forslået vil det medføre en problematisk 

udtynding på de øvrige årgange.  

Ingen ændringer til Helhedsplanen.  

OBS på Engperlen og den tilhørende udgift. 

Onsdag (30/8 2023) formiddag kl. 9.00-12.00 er ledelsen til rådighed 

omkring sparring til høringssvar. 

Ledelsen fremhæver opmærksomhedspunkter.  

Formanden sætter høringssvaret sammen.  

 

Høringssvar 1. september 

6.  Opfølgning fra sidst:  

Er det en ide med en årskalender og/eller en 

folder for årskalenderen fra 

forældreperspektiv til forældre; nye som 

gamle. Fint hvis bestyrelsen kan komme med 

et oplæg. Hvis I kommer i tanker om 

noget/input, så giv Thomas eller Anja 

besked.                                                       

                                                            10 min 

 

Drøftelse – og 

beslutning. Skal den 

laves/ansvarlige 

Hvornår på året falder forskellige ting: idrætsdag, fastelavn, etc. 

 

Anne stiller forslag om et infohæfte med grundlæggende oplysninger om 

hvordan vil ”laver skole”. Målet at denne er klar til næste skoleår. Evt. med 

inspiration fra andre foldere. Tages på som punkt på næstkommende 

møde 

 

Heidi og Christina tager opgaven med kalenderen.  

 

7.  Orientering om Dialogmøde med politikerne 

19.09.23 kl. 17-18 på skolen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse om, hvordan 

vi kan forberede 

mødet.  

Aftaler om næste step 

Dagsorden ser således ud: 

Dialogmøde: 

Formanden for bestyrelsen præsenterer bestyrelsens oplæg og 

overvejelser under de enkelte punkter. 

Dagsorden til mødet er: 

1. Velkomst og præsentation ved udvalgsformanden 

2. Bestyrelsen præsenterer de tre ting, som man i bestyrelsesarbejdet er 

mest optaget af lige nu: 

• Hvad er I lykkedes godt med? 

• Hvilke udfordringer har I? 

• Dialog om oplæggene 
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                                                             20 min 

 

3. Bestyrelsens strategiske udviklingsarbejde 

4. Institutionens udvikling i et fremtidsperspektiv 

3. Afrunding ved udvalgsformanden 

 

Bestyrelsens strategiske udviklingsarbejde – hvad har bestyrelsen fokus 

på og arbejder med lige nu. 

 

Thomas og Anne forbereder.  

 

8. Evt.                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                               5 min 

 Heidi og Lise har fået en henvendelse om mikrobølgeovne. De der 

efterspørger, får lov.  

Vi oplever hærværk på skolen. Der sættes fokus på det, også fra SSP.  

 

Punkter til næste møde 

”Værdiregelsæt” 

Infohæfte jf. pkt. 6 

Lukkeuge. 

Oplæg for forældre. 

Evaluering af ordning med de ældste elevers mulighed for at gå i byen. 

Gennemgang af årskalender. 

 

9. Lukket punkt  Anja orienterede 

 

 


